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28 Mart 2025 Tarihli Olağan Genel Kurulu Toplantısında Yönetilen 

Sorular ve Cevapları 

Soru: Kredi notu düşmesinin sebepleri nedir? 

Cevap: Her zaman kreditörler ve kredi kuruluşları ile açık iletişim halindeyiz. Ancak enflasyon muhasebesi 

sonrasında her zaman aynı sayfada olamayabiliyoruz.  

İleri dönemde finansalların iyileşmesiyle kredi notlarının da paralel artmasını öngörüyoruz. 

Soru: 450 MW gücünde Arçelik markalı fotovoltaik panel satış hedefi durumu hakkında bilgi alabilir miyiz? 

Cevap: Kapasite bilgisi doğru olmamakla birlikte ürettiğimiz panellerin satışını gerçekleştiriyoruz. Şu an için 

kapasite artırımı yapmayı planlamıyoruz. Talebe istinaden planlama yapılmaktadır. 

Soru: Deniz suyunu artıma sistemleri konusunda AR-GE çalışması var mıdır? 

Cevap: Deniz suyu arıtma bizim endüstrimize uygun bir sistem değildir, dolayısıyla bu alanda faaliyet 

göstermemekteyiz.  

Soru: Elektrikli araç şarj istasyonları için üretim çalışması var mıdır? 

Cevap: Koç Holding’ bağlı bir şirket olarak hizmet veren WAT Motor Sanayi ve Ticaret A.Ş. tarafından şarj 

istasyonları ile ilgili üretim yapılmaktadır. Arçelik A.Ş. için böyle bir üretim söz konusu değildir. 

Soru: Yapay zeka konusunda Arçelik ayrı bir başlık açacak mıdır, yoksa Arçelik ürünlerinin verimliliğini artırma 

yönünde mi bir stratejiye gidecektir? 

Cevap: Her zaman hem iş süreçlerimizin optimizasyonunda hem de verimlilik elde etme amacıyla yapay zeka 

konusunda oldukça yakından çalışıyoruz ve devam edeceğiz. 

Soru: Ar-Ge’de çalışan doktoralı çalışan sayısı nedir? 

Cevap: Ar-Ge’de yaklaşık 65 doktoralı bir o kadar da doktorası devam eden çalışanımız bulunmaktadır. 

Soru: Isı pompası pazarında Arçelik’ in durumu hakkında bilgi alabilir miyiz? 

Cevap: Isı pompası için ürün tasarımı çalışılmış ancak piyasa koşulları sebebiyle henüz üretim aşamasına 

geçilmemiştir. 

Soru: Şirketin faaliyet kârlılığı gerilemesinin net borç/FAVÖK oranının aşırı yükselmesinin net zararın sebepleri 

nelerdir? 

Cevap: Whirlpool birleşmesi sonrası hem yatırım ihtiyacı hem de piyasa koşullarıyla birlikte borçluluk artış göstermiş, 

finansmana erişimin zorlaşmasıyla da finansman maliyetleri yükselmiştir. Ancak Arçelik elinde güçlü assetleri olan 

bir şirket olarak önümüzdeki dönemlerde tekrar finansallarında sürdürülebilir büyümeyi yakalayacaktır. 

Yatırımcılarımızda bu konuda biraz daha sabırlı olmalarını bekliyoruz. 

Soru: Şirketin sermayesinin, bazı iştiraklerinin sermayelerinin bile altında kaldığını gözlemliyoruz. Uzun bir süredir 

sermaye artışı yapılmadı. Bu konuda sermaye artışı gündeminizde yer alıyor mu?  

Cevap: Sermaye artışı ile ilgili yakın gündemde bir plan bulunmamaktadır. Konuyla ilgili gelişmeler olduğu zaman 

KAP’tan gerekli duyurular yapılacaktır.  


